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Stosownie do § 30 Statutu Gminy Konstancin-Jeziorna przyjętego Uchwałą Nr 
141 /V1/2011 Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna z dnia 13 września 2011 r. (Dziennik 
Urzędowy Województwa Mazowieckiego z 2011 r. Nr 208, poz.6258) składam informację
0 swej pracy i pracy Urzędu w okresie między sesjami Rady Miejskiej, według stanu na dzień 
23 czerwca 2020 roku:

28 maja 2020 roku

Spotkanie z zastępcą dyrektora MZDW Panem Tomaszem Dąbrowskim.
Omówiono:

1) przebudowę drogi 721 na odcinku od ul. Julianowskiej w Piasecznie do ulicy 
Skolimowskiej w Konstancinie-Jeziornie,

2) projektowanie i budowę chodnika wzdłuż drogi 721 na odcinku od ulicy Mirkowskiej 
w Konstancinie-Jeziornie do Ciszycy,

3) wyrażenie zgody na budowę kolektora ściekowego w pasie drogi 724 w sołectwie 
Słomczyn na odcinku ul. Wagarowej do ul. Jabłoniowej,

4) odmowa uzgodnienia mpzp dla działki 6/3.

01 czerwca 2020 roku

Spotkanie z Radosławem Michalcem, prezesem firmy Proseko Sp. z 0.0. na którym przedstawił 
program komputerowy dotyczący gospodarki odpadami, który Gmina zamierza kupić.

16 czerwca 2020

Zebranie sołtysów. Realizacja funduszu sołeckiego przez Wydziały Urzędu Miasta i Gminy. 
Zmiany w funduszu sołeckim na rok 2020. Wnioski do funduszu sołeckiego na rok 2021. 
Bieżące problemy w sołectwach.

Spotkanie z Danielem Złamałem - przedstawicielem ZTM dotyczące zmian w wakacyjnym 
rozkładzie kursowania autobusików. Przygotowanie do przetargu na „L-ki” .



17 czerwca 2020 roku

Spotkanie z dyrektorami Szkoły Podstawowej Nr 1, 2, 6 w sprawie organizacji półkolonii 
w naszej gminie.

22 czerwca 2020 roku

Spotkanie z dyrektorką Tęczowego Przedszkola i Gminnego Żłobka w sprawie warunkowego 
jtworzenia oddziału przedszkolnego w żłobku.

23 czerwca 2020 roku

Spotkanie z Komendantem Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Piasecznie -  Panem 
Leszkiem Szczęśniakiem w sprawie finansowania zakupu skokochronu dla Jednostki 
Ratowniczo-Gaśniczej PSP Piaseczno.

Z poważaniem


